

往普天下傳福音
Far, Far Away in Sin
and Darkness Dwelling

Based on Matthew 28:18-20
James McGranahan

Then said I, Here am I; send me. — Isaiah 6:8

GO YE
James McGranahan

1 遙遠地方，罪惡黑暗正籠罩，千萬靈魂，即
2 世界各處，這福音是主已開的，放，千軍萬馬，應
3 “何必死亡？”這普救是萬族萬邦，何榮耀必歸神！當
4 但願不久，普天下萬族萬邦，何榮耀必歸神！

1 Far, far a-way, in sin and dark-ness dwell-ing, Mil-lions of souls for-
2 See o'er the world wide o-pen doors in-vit-ing, Sol-diers of Christ, a-
3 "Why will ye die?" the voice of God is call-ing, "Why will ye die?" re-
4 God speed the day, when those of ev-ery na-tion "Glo-ry to God!" tri-

1 將永遠喪亡；有誰願意，為主前去的宣道，
2 當勇敢前往！有信徒興起！集會人往來的人，力量，
3 奉主名響應；耶穌受死，救人脫了死亡得生，
4 勝凱歌高唱；蒙恩救贖，充滿了歡欣盼望，

1 ev-er may be lost; Who then will go, sal-va-tion's sto-ry tell-ing,
2 rise and en-ter in! Chris-tians, a-wake! your forc-es all u-nit-ing,
3 ech-o in His name; Je-sus hath died to save from death ap-pall-ing,
4 um-phantly shall ring; Ran-somed, re-deemed, re-joic-ing in sal-va-tion,

1 不怕付代價，將福音傳揚？一切權
2 粉碎罪鎖鏈，將福音傳揚。○
3 快快去傳揚，主救人福音。○ "All power is
4 唱哈利路亞，尊救主為王。○

1 Look-ing to Je-sus, mind-ing not the cost?
2 Send forth the gos-pel, break the chains of sin.
3 Life and sal-va-tion there-fore go pro-claim.
4 Shout Hal-le-lu-jah, for the Lord is King.

柄已賜給我，一切權柄已賜給我，你們要往
 giv-en un-to Me, All power is giv-en un-to Me, Go ye in-to

普天下去宣傳福音，我必與你永遠同在，
 all the world and preach the gos-pel, And lo, I am with you al-way."

我又聽見主的聲音，說，我可以差遣誰呢？誰肯為我去呢？我說，我在這裡，請差遣我。

以賽亞書六章

8

Then I heard the voice of the Lord saying,
 "Whom shall I send? And who will go for us?"

Isaiah 6:8. NIV